

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, announces the Canadian delegation which is participating in the discussions of the thirty-fourth session of the International Conference on Education, being held under UNESCO auspices in Geneva, from September 19 to 27, 1973.

The delegation includes the following persons:

Mr. Jean-Marie Beauchemin, Associate Deputy-Minister of Education of the Province of Quebec;

Mr. Malcolm MacLeod, Assistant Deputy-Minister of Education, New Brunswick;

Mr. Maurice Richer, Secretary-General, Council of Ministers of Education, Canada;

Mr. Jean-Paul Lefebvre, Director, Manpower Training Branch, Department of Manpower and Immigration; and

Mr. Jacques Fortin, of the Secretary of State Department.

The delegation will be assisted by an officer from the Canadian Permanent Mission to the United Nations in Geneva.

The principal item on the agenda is "the relationship between education, training and employment, with particular reference to secondary education, its aims, structures and contents". The Conference will also devote part of its time to an examination of the main trends and most important problems which have become apparent in education in recent years.

* * *

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, monsieur Mitchell Sharp, annonce qu'une délégation canadienne participe actuellement aux débats de la trentième session de la Conférence internationale de l'éducation, qui se tient à Genève, sous l'égide de l'Organisation des Nations Unies pour l'Education, la Science et la Culture (UNESCO), du 19 au 27 septembre 1973.

La délégation se compose des personnalités suivantes:

Monsieur Jean-Marie Beauchemin, Sous-ministre associé de l'Education de la province de Québec;

Monsieur Malcolm MacLeod, Sous-ministre adjoint de l'Education de la province du Nouveau-Brunswick;

Monsieur Maurice Richer, Secrétaire général du Conseil des Ministres de l'Education;

Monsieur Jean-Paul Lefebvre, directeur général de la Formation, ministère de la Main-d'oeuvre et de l'Immigration; et

Monsieur Jacques Fortin, du Secrétariat d'Etat.

La délégation sera également assistée par un agent de la Mission permanente du Canada près des Nations Unies à Genève.

La principale question qui sera étudiée à cette conférence sera celle des liens entre l'éducation, la formation et l'emploi, notamment en ce qui concerne l'enseignement secondaire, ses objectifs, sa structure et son contenu. La conférence se penchera également sur les tendances qui sont apparues dans le domaine de l'éducation depuis quelques années.